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Wloclawek 27 .06.2023

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm? proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Zawii'La o zbudowanie nowego wygodnego ibezpiecznego parkingu

prry Zespole Szk6l nr 8. Od lat mieszkaricy Zawilla i rodzice

dowoz4cy dzieci do szkoly prosz4 o duzy parking.

Pr6bowano z Budzetu Obywatelskiego pozyska6 Srodki na budowg

parkingu ( jednak bezskutecznie). Dlatego mieszkancy prosza

o zbudowanie parkingu z finans6w budzetu miasta lub Srodk6w

pozyskanych z projekt6w. R6wnoczeSnie proSba, aby przedstawiciele

Urzgdu Miasta przeprowadzili rozmowy i negocjacje

zprzedslawicielami Las6w Panstwowych je$li czg56 terenu

przezr:,aczonego na parking nie bylaby wlasnoSci4 miasta.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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